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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak
az Országgyűlés elnöke

Helyben

Tisztelt Elnök Úr! 

Magyarország Alaptörvénye 7. cikk (2) bekezdése, az Országgyűlésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014.
(II. 24.) OGY határozat 124. § (1) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok
benyújtani Dr. Semjén Zsolt miniszterelnök-helyettes úrhoz

- ,,Mi a kormány álláspontja a jövő évi 100 éves Trianon- évfordulóról?"

címmel.

Tisztelt Miniszter Úr!

2020-ban lesz 100 éve, hogy a Trianon palotában aláírták az I. világháborút lezáró
békefolyamatok részeként azt a szerződést, amely Magyarország történetének egyik
legtragikusabb része és amelynek hatásait ma is érezzük.
A békeszerződés eredményeképp a 325 411 km2 összterületű Magyar Királyság széthullott, a
282 870 km2 területű Magyarország, pedig valamivel több mint a ½-át - 67%-át,
Horvátországgal együtt 71 %-át- elvesztette területeinek (92 952 km2-re csökkent).
Lakosságának pedig több mint a felét, az 1910-ben még 18 264 533 fős ország lakossága 7
615 11 7 főre esett vissza.

A fentiekkel összefüggésben kérem Öntől az alábbi kérdések megválaszolását:

- Mi a kormány álláspontja a jövő évi 100 éves Trianon- évfordulóról?
- Hogyan tervezi a 100 éves megemlékezéseket megszervezni?
- Milyen lépéseket tesz azért, hogy a környező országok nem-magyar

állampolgárai számára se legyen sértő és ellenséges ez a megemlékezés, hanem
a békés együttélést szolgálja?

Tisztelettel várom válaszát!

Budapest, 2018. szeptember 27. Kocsis-Cake Olivio
Párbeszéd képviselőcsoport


